
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Кпр:/Лмлм.5оЯасоипсП.Ь§

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №55
от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 

проведено на 21.09.2021г. от 10:00 часа

Днес, 21.09.2021г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н В. Калановски 
отсъства при гласуването на дневния ред. Г-н М. Паргов и г-н К. Паргов отсъстваше за 
цялата продължителност на заседанието. Списъкът на присъстващите членове на 
комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.

Общо гласували:
в т.ч.:

10

За 10
Против няма

Въздържали се няма

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 10 гласа “за”.

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК08-13399/9/ 08.07.2021 г. относно приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстоялия при 
преустройството на магазин във филиал на детска градина № 91 „Слънчев кът“ - яслена 
група, в самостоятелен обект в сграда с идентификатор 68134.619.14.1.24, УПИ 1-зажил. 
стр., трафопост, гараж и КОО, кв. 5, м. „Левски - Зона В“ по плана на гр. София, район 
„Подуяне“ с вносител г-жа Ева Митова, кмет на район „Подуяне“

Г-жа Ева Митова бе представлявана от г-н Петър Митев, зам.-кмет на район „Подуяне“. 
Г-н Митев индикира, че обектът се намира на партерен етаж в жилищна фамилна осем 
етажна сграда. Предложението не предвижда никакви конструктивни промени на 
сградата. Проектното предложение ще осигури разполагане на една яслена група. По 
становище на гл. архитект яслената група не може да надвишава 15 деца.



Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК08-9902/1/18.08.2021 г. относно откриване процедура на 
провеждане на конкурс за отдаване под наем на части от имоти - публична общинска 
собственост, за осъществяване на дейности за ученическо столова и бюфетно хранене за 
срок до 5 (пет) календарни години, в общинските училища 96. СУ "Л.Н.Толстой" и 27. 
СУ „Акад. Георги Караславов", по реда на Наредба за организиране на ученическо 
столово и бюфетно хранене в общинските училища на територията на Столична община 
и Наредба за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси на територията на 
СО с вносител г-н Милко Младенов - кмет на район „Люлин“.

Г-н Милко Младенов представи доклада като информира ПК, че се касае за рутинна 
процедура за провеждане на конкурс за столово хранене.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

По 1 доп. т. от дневния ред:

Доклад вх. СОА21-ВК08-11545/1/20.09.2021г. относно: Приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на Детска градина с четири градински и две яслени групи в УПИ У-за 
обединено детско заведение, кв. 12, м. "Суха река - запад" по плана на гр. София, имот с 
идентификатор 68134.610.2141 с вносител Ева Митова - кмет на район „Подуяне“.

Г-н Митев, зам.-кмет на район „Подуяне“ помоли за прекъсване на заседанието. Г-жа М. 
Едрева прекъсна заседанието на ПК за 15 минути, след което бе извършена проверка на 
кворума при която се потвърди присъствието на всички членове на ПК с изключение на 
г-н К. Паргов и г-н М. Паргов.



Г-н Митев представи технико-икономическа оценка за изграждане на детска градина за 
4 градински и 2 яслени групи.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Общо гласували:
в т.ч.: 11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

МалИуа Едрева

Борислав Бориславов 
л Г\

Димихьр^Антов


